
 

 

 

Communiqué ECK Plaatselijk Belang Kuinre 

 

Geachte Gemeenteraad, Gemeenteraadslid Steenwijkerland, 

 

U staat aan de vooravond van het besluit “zon op land beleid 1e Fase”. Wij ECK werkgroep Plaatselijk 

Belang Kuinre hebben met belangstelling en vanuit directe betrokkenheid als kansrijk gebied (één van 

de drie kansrijke gebieden in de gemeente Steenwijkerland) de ontwikkelingen tot nu toe gevolgd. 

Voorts hebben wij samen met de gemeente informatie verzameld en verstrekt aan de direct 

betrokkenen, inwoners en aanwonenden van Kuinre (ons gebied). In dit gebeid werden wij gedurende 

dit proces geconfronteerd met een initiatief van 3 grondeigenaren samenwerking met een 

ontwikkelaar dat tot doel had een zonnecentrale te realiseren van ruim 50ha. Inmiddels is, onder grote 

druk van de directe omgeving, het initiatief door de initiatiefnemers ingetrokken. Het huidige 

beleidsvoorstel “zon op land” geeft op dit moment alleen ruimte tot realisatie in 3 aangemerkte 

“kansrijke” gebieden. U moet tevens weten dat dit in ons gebied voor veel tweespalt en onenigheid 

heeft gezorgd.  

Tijdens de politieke markt van dinsdag avond jl. werd ons duidelijk dat uw raad op onderliggend 

beleidsvoorstel nog op onderdelen met goede wijzigingsvoorstellen kan komen. Daartoe de volgende 

punten die wij nog eens extra willen accentueren opdat u kunt waken dat deze idd worden geborgd.  

- Centrales met een maximale oppervlakte van 25ha 

- Ecologisch aangelegde velden met zo mogelijk een dubbele bestemming nl.: 

Naast ecologische en biodiversiteitsvoordelen heeft deze vorm van opstelling (zeker op 

veengronden) een veel gunstiger effect op de inklinking van gronden en de daardoor 

ontstane CO2 productie welke ontstaat naar mineralisatie. Wij verzoeken u Raad met klem 

om op dit punt een wijzigingsvoorstel aan te nemen waarbij de maximale 

bezettingspercentage op veenondergronden op bijvoorbeeld op 60% procent wordt gezet. 

Deze aanpassing is gewenst om moeilijkheden met het waterschap en overmatige 

inklinking te voorkomen. 

Aansluitend willen wij u meedelen dat er naar ons inzien te weinig ruimte is geboden om helder te 

maken wat de werkelijke effecten van het beleid zullen zijn op kort en middellange termijn. Op dit 

moment zal het voorgenomen beleid ertoe leiden dat slechts drie gebieden als kansrijk worden 

bestempeld. (omgeving) Onna, (omgeving) Willemsoord en de Kuinrepolder. Wij vrezen dat bij het 

ongewijzigd aannemen van het huidige voorstel “zon op land 1e fase”, dit zal leiden tot een rigide 

adoptie van de eventuele volgende fase(n). Zoals “wind”, “Bio”, etc. Dit zou ertoe kunnen leiden dat 

de gemeente Steenwijkerland, om aan de nu geldende en toekomstige RES voorwaarden te voldoen, 
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de nu aangemerkte 3 “kansrijke gebieden” helemaal dient op te offeren aan dit thema. U begrijpt dat 

wij hiervoor willen waken. Daartoe het volgende:  

- wij willen ervoor pleiten dat het beleid i.v.m. ontwikkelingen op technisch, juridisch en 

ruimtelijk gebied jaarlijks word geëvalueerd en gefinetuned om de verandering in behoefte en 

mogelijkheden aan deze behoefte aan te passen. Mat als voor ons beoogd doel dat het wel 

eens zou kunnen zijn dat door nieuwe innovatie ook andere gebieden kunnen worden 

aangemerkt.  

Op dit moment zijn wij namelijk ook van mening dat. instanties als Staatsbosbeheer, 

Natuurmonumenten, etc. enkel gevraagd worden om “vrijwillig” medewerking te verlenen op het 

gebied van de energie transitie. Dit vinden wij veel te vrijblijvend. Temeer omdat gesubsidieerde 

organisaties grote oppervlakten in onze gemeente beheren, en zeker op dit dossier ongeloofwaardig 

zijn wanneer zij niet aan de morele maatschappelijke en duurzame verplichtingen mee doen. Wij 

zouden graag zien dat zij iig tzt een evenredig deel van de energiemix voor hun rekening nemen.  

Tot slot vragen wij u nadrukkelijk meer oog te hebben voor de effecten van het beleid en niet alleen 

voor de inhoud. Wij verzoeken u daarom om met behulp van de nodige amendementen het beleid 

zodanig bij te sturen dat onze mooie Gemeente, waar de burger op de eerste plek staat, over 10 jaar 

zal concluderen dat deze Raad mede op aandringen van diezelfde burgers heeft gezorgd dat de mix 

van energie opwekking door de tijd goed, gedragen en effectief blijft bijdragen.  

Zorg dat u als Raad door de tijd en toekomstige ontwikkelingen het stuur in handen heeft, en houdt. 

Wij danken u vriendelijk en rekenen op uw inspanning.  

Mvg,  

H.W.M. (Tias) Hazebroek  

Voorzitter ECK Plaatselijk Belang Kuinre  

  

 

 


